
Mondelinge vragen t.b.v. Vragenuur PS 30 september 2019
PvdD en ChristenUnie 
Inzake circuit Zandvoort en de Formule 1

Voor komende maandag willen CU (dhr. Klein) en PvdD (dhr. Zoon) tijdens het vragenuur de 
volgende mondelingen vragen stellen over het circuit in Zandvoort en de Formule 1 in het 
bijzonder. 

De SP heeft zojuist een Actualiteit aangevraagd over ditzelfde onderwerp. Indien deze wordt 
toegevoegd aan de agenda zullen onze mondelinge vragen komen te vervallen en zullen we deze 
meenemen in onze bijdrages en daar gesteld worden aan GS.

Vragen
 In PS van 27-5-2019 heeft GS gezegd in het kader van natuur en geluid: “Het circuit 

maakt gebruik van de vergunningen die zijn afgegeven” [334]
Nu blijkt dat er een ontheffing verleend is en dat er een natuurvergunning nodig is. In hoe 
verre klopt de eerdere uitspraak van de gedeputeerde?

 Volgens Achtergrondrapport Haalbaarheid Formule 1 blijkt dat eisen aan het circuit elk 
jaar veranderen. Hiermee is het niet een éénmalige verstoring, maar is deze elk jaar weer. 
In hoeverre wordt dit meegenomen in de afweging bij vergunningsaanvragen?

 In dat zelfde rapport wordt gesproken over 150 en 175 duizend bezoekers. Hoe veel 
bezoekers vindt GS verantwoord voor de aangrenzende natuur? Wordt dit meegenomen in 
de beoordeling bij vergunning aanvragen?

 In de beantwoording van vragen 44-2019 heeft u aangegeven dat “voor wijzigingen aan 
de inrichting van het circuit wordt bekeken of een vergunning (in het kader van 
gebiedsbescherming) op grond van de Wet natuurbescherming nodig is”. Ook geeft u aan 
dat “op dit moment wordt bekeken voor welke activiteiten in het kader van 
stikstikstofdepositie een toestemmingsbesluit vereist is.”  Kunt u ons hierover een update 
geven?

 Welke vergunningen rondom de organisatie van de Formule 1 en / of de aanpassing van 
het circuit zijn op dit moment aangevraagd en welke aanvragen verwacht u dat komen?


